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       Pani 

       Katarzyna Sarnowska 

 

       Przewodnicząca 

       Rady Miejskiej w Śremie 

 

 

 

 

Odpowiadając na zapytanie radnego, Pana Marka Basaja  odnoszące się 

do  zapytania z 21 lutego 2021 r. w sprawie zasad i stawek opłaty za odbiór 

ścieków z szamb i przydomowych oczyszczalni ścieków przez Śremskie 

Wodociągi Sp. z o.o., uprzejmie informuję, że  o udzielenie odpowiedzi 

zwróciłem się do Pana Włodzimierza Pepety – Prezesa Zarządu Śremskich 

Wodociągów Sp. z o.o. 

Przesyłam w załączeniu otrzymaną odpowiedź. 

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

Radny, Pan Marek Basaj 

 

 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Prezes Zarządu Śremskich  

Wodociągów Sp. z o.o. 

 


